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گروه شهرستان ها - طلای سرخ هم در کوزه افتاد! 
بازار طلای سرخ از وضعیت قرمز به سیاهی کشیده شد 
اما چراغ سبزی از سوی مدیران دیده نمی شود. انگار 
نه انگار که برند استان رنگ باخته! انگار نه انگار که 
دسترنج 38 هزار بهره بردار در زعفران دان ها گیرافتاده 
است! انگار نه انگار که از سوی دولت و مجلس برای تغییر 
شرایط باید اقدامی انجام شود. بالاخره در برخی از 
استان ها سیل سرمایه را می برد و دراستان ما نبود برنامه 
و بی توجهی دولت به تولید سرمایه را از بین می برد. مثل 
این که ددر ادبیات مدیران ما فقط متاسفم، حالا که اتفاق 
افتاده و ... چه کنیم!! جاخوش کرده است . این در حالی 
است که زعفران کاران با سیلی صورت خود را سرخ نگه 
می دارند و دولت این شرایط را درک نمی کند.نسخه 
ها و تسکین دهنده های موقت چون عرضه زعفران در 
بورس، خرید توافقی و حمایتی دیگر جوابگو نیست و 
نجات طلای سرخ در دریای متلاطم اقتصاد نیازمند 

تاکتیک و حرکتی استراتژیک است.

زعفران در سراشیبی
به گفته یک تولید کننده انبوه زعفران، ضعف صنایع  
تبدیلی و تکمیلی، فراهم نبودن زیرساخت ها، واسطه 
گری ها برای به دست گرفتن بازار فروش و تعیین 
قیمت تمام شده محصول توسط دیگر استان های 
تولید کننده مسائلی است که دامن گیر طلای سرخ 
استان شده است و قرار گرفتن محصول در سراشیبی 
قیمت خسارت های سنگینی را متوجه بهره برداران و 
تولید کرده است. وی با اشاره به تولید بیش از 67 تن 
طلای سرخ با کیفیت در استان از ناخوش احوالی این 
روزهای محصول زعفران گفت و ادامه داد: قیمت هر 
کیلو زعفران مرغوب از 12 میلیون تومان در روزهایی 
که بقیه اقلام پای پله صعود است به 10 میلیون و کمتر 
افت کرده  و آن چه فعالان این حوزه را آزار می دهد 

سوءاستفاده از نام زعفران خراسان جنوبی است.

خروج برند سازی از دست استان
او ادامه داد: دلیل آن هم این است که زعفران  خراسان 

جنوبی بی رقیب است و چون صنایع تبدیلی و تکمیلی 
این  برندسازی  نداریم  قوی  تجارت  و  دارد  ضعف 
محصول و بازار فروش از دست ما خارج شد و حال 
زعفران خراسان جنوبی با برند دیگر استان ها ، بازار 
داخلی و این روزهای کرونایی با برند و بسته کشور 
همسایه ،بازارهای خارجی را به تصرف خود در آورده 

است.
او این موضوع را نتیجه کم توجهی و کم کاری  درباره  
این محصول استراتژیک می داند که می طلبد  مدیران 
استانی بیشتر پای کار باشند. به نظر وی خارج شدن 
زعفران از بعد استراتژیکی منطقه و خروج پیاز آن از 
استان و حتی کشورهای دیگر موجب ضرر رساندن به 
زعفران استان می شود.به گفته یک عضو شورای ملی 
زعفران نسخه پیچی فروش این محصول در بورس 
هم به سبب فراهم نبودن زیرساخت ها در بورس، 
آشنا نبودن بسیاری از بهره برداران با آن و نقش پر 
رنگ واسطه ها برای فروش درمانگر نیست و شیوه 
های سخت گیرانه برای ارسال این کالای وابسته به 
صادرات، دست صادرات چی ها را بسته است. وی 
ادامه داد: هرچند برای تسهیل صادرات این محصول 
قیمت پایه گمرک کاهشی شد اما این راه حل هم جواب 
نداد و دولت باید برنامه دیگری  برای خروج صادرات 
زعفران از بن بست ارائه کند. وی فروش پستی این 
محصول را به عنوان یک راهکار بیان و اظهار کرد که 

باید زیرساخت این نوع فروش فراهم شود.

ثبت برند در کابل
»پویان« مدیر مجتمع تحقیقات گیاهان دارویی هم 
با اشاره به اوضاع نابه سامان بازار زعفران، گفت: 
برند تجاری بین المللی زعفران در کابل ثبت شد و 
برای صادرات یک کیلو زعفران باید تحت لوای کشور 
همسایه باشیم. بهتر است دولت قدمی بردارد و برای 

بهبود بخشیدن به اوضاع صادرات اقدامی شود. 
کاران  زعفران  و  باغداران  اتحادیه  رئیس  »آذری« 
خراسان جنوبی نیز با اشاره به برگزاری جلسه برای 
حل مشکل صادرات، گفت: باید صادرات این محصول 

را از داخل استان شروع کرد و از آن جا که صدور 
مجوزهای زیاد برای صادرات زعفران به دیگر کشورها 
سبب شده است تا برند خراسان جنوبی گم شود باید 
مجوز ها برای ارسال به دیگر کشورها با نظارت و تایید 

اتحادیه باشد.
»ضیائیان احمدی« رئیس سازمان تعاون روستایی 
هم با اشاره به پیچیدگی بازار زعفران، از الزام برای 
صادرات گفت و افزود: زعفران خرید تضمینی، توافقی 
و حمایتی دارد و نبود صادرات بر قیمت اثر گذار بوده 

است و باید منتظر آینده و بهتر شدن شرایط ماند. 

شناسایی صادرکنندگان خوشنام
معاون بازرگانی سازمان صمت نیز با اشاره به برنامه 
ریزی برای گره گشایی از بازار تجارت خارجی زعفران 
صادر  شناسایی  از  مرکز  در  مشکلات  انعکاس  و 
کنندگان خوشنام گفت و افزود: در جلسه ای با حضور 
همه دستگاه های دخیل برای صادرات محصولات 
استراتژیک، مشکلات مطرح شد و  از آن جا که تصمیم 
گیری برای هر محصول باید در خاستگاه انجام شود 
مقرر شد تا تولید کنندگان برای صادرات پای کار 
باشند و صادر کنندگان خوشنام شناسایی شوند و با 
مجوزهای قانونی سوای از انحصاری شدن صادرات 
با تقویت تجار گذشته بستر برای فروش دربازارهای 
جهانی فراهم شود. همچنین در کنار محدودیت های 
صادرات به کیفیت و بسته بندی محصول توجه می 
شود و برای تاجرانی که صادرات فله دارند عوارض در 
نظر گرفته خواهد شد.  »بهشتی« در ادامه با بیان این که 
نوسان قیمت ارز بر قیمت این محصول اثر گذار است و 
با اصلاح ارزش پایه گمرکی محصول شاهد افت قیمت 
بودیم، افزود: برای معرفی زعفران استان شورای ملی 
زعفران می تواند نقش راهبردی داشته باشد و از آن 
جا که تبلیغات بین المللی نیاز به هزینه زیاد و منابع 
ارزی دارد دولت باید پای کار باشد. وی تعیین سهم 
استانی بسته حمایتی را یکی از محل های تامین اعتبار 
برای معرفی محصول و ... دانست و از پیگیری برای 

اختصاص این بسته به استان خبر داد. 

 اشک طلای سرخ
از خونسردی مدیران 

مشاهدات عینی از تخلف های 
کرونایی در قاینات 

هرچند مــوج دوم کرونــا بیش از مــوج اول می تــازد اما در گشــت و گذاری کــه خبرنگار 
قاینــات در ایــن شــهر داشــت بــا ایــن کــه بیشــتر قشــرهای مــردم ماســک مــی زننــد و به  
ــایل  ــافران وس ــدگان و مس ــبه، رانن ــتر کس ــی بیش ــد و حت ــه ان ــو گرفت ــا آن خ ــوری ب ط
نقیلــه عمومــی درون شــهری و کارکنــان برخــی از بانــک ها نیــز ایــن موضــوع را رعایت 
ــرای  ــاز ب ــورد نی ــزات م ــات و تجهی ــن امکان ــن کمتری ــای قای ــک ه ــا در بان ــد ام ــی کنن م

مراجعــان ماننــد دســتمال کاغــذی، مــواد ضــد عفونــی کننــده و... فراهــم نیســت.
ــا ایــن کــه دولــت تاکیــد بربرگــزاری جلســه هــا بــه روال عــادی و طولانــی  همچنیــن ب
ــود  ــا وج ــله ه ــه جس ــن گون ــکیل ای ــرای تش ــی ب ــچ محدودیت ــات هی ــا در قاین نداردام

نــدارد.
داروخانــه هــا نیــز شــلوغ اســت کمتریــن مــواد ضــد عفونــی بــرای رفــاه حــال مراجعــه 

کننــده بــه چشــم نمــی خــورد.
آزمــون هــای رانندگــی نیــز بــدون رعایــت پروتــکل هــا و بــا ســوار شــدن همزمــان چهار 

آزمــون دهنــده برگــزار مــی شــود.
دیگــر ایــن کــه هیــچ یــک از آب ســردکن هــای کنــار خیابــان هــا و متعلق بــه موسســه ها 
مجهــز به لیــوان یــک بــار مصــرف نیســت و لیــوان شیشــه ای در کنــار آن برای اســتفاده 

مردم گذاشــته شــده اســت.
جــای بســی تاســف دارد کــه در کبابــی هــا، ســاندویچی هــا و قصابــی هــا نیــز بــه هیــچ 

عنــوان پروتــکل هــای بهداشــتی رعایــت نمــی شــود.
ــدون  ــلات ب ــی از مح ــوز در برخ ــرآن هن ــای ق ــی، دوره ه ــای خانگ ــه ه ــزاری  روض برگ

توجــه بــه تشــدید بیمــاری بــه چشــم مــی خــورد.
افــزون برایــن در برخــی از مســاجد کــه نمــاز هــای یومیــه بــه صــورت جماعــت برگــزار 

مــی شــود رعایــت پروتــکل هــا مشــاهده نمــی شــود. 

از گوشه و کنار استان

»آسفیچ« برتر باشگاه های کتاب خوانی 
ایران

براساس ارزیابی باشگاه های کتاب خوانی ایران روستای آسفیچ درمیان از 
میان 290 باشگاه حوزه کتاب و کتاب خوانی در بین رتبه های برتر قرار گرفت.
»نبی زاده« مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی در مراسم تودیع و معارفه رئیس 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی درمیان  از آینده نگری فرماندار شهرستان به 
مقوله مهم فرهنگ و حمایت از احداث پروژه فرهنگی و آموزشی نگارخانه 

درمیان قدردانی کرد.
»بخشی« فرماندار درمیان نیز در این جلسه خواستار افزایش نیروهای حوزه 
کارشناسی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی، امکانات و زیرساخت های مورد نیاز 
برای فعالیت و نشر مطالب فرهنگی و همچنین گسترش اقدامات در حوزه های 

تبلیغات اسلامی، فرهنگی و هنری شد.
به گزارش»خراسان جنوبی« در پایان از زحمات »حسن حسینی دشت بیاض« 
رئیس قبلی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی درمیان قدردانی و» قیاسی« به عنوان 

رئیس جدید معرفی شد.

امام جمعه سربیشه مطرح کرد:

تریبون نماز جمعه بلندگوی مطالبات مردمی 
تریبون نماز جمعه بلند گوی مطالبات مردمی است و مسئولان باید پاسخ گوی 

خواسته به حق مردمی باشند.
حجت الاسلام و المسلمین »نجمی پور« امام جمعه سربیشه که به مناسبت 
برگزاری اولین نماز جمعه در جمع خبرنگاران سخن می گفت استقرار میز 
خدمت را در مصلای نماز جمعه یکی از خدمات ارزنده به مردم اعلام و اظهار 
کرد که در مناسبت های مختلف مسئولان و مدیران باید در مصلای نماز جمعه 

حضور یابند و پاسخ گوی مطالبات مردمی باشند.
حضور  با  عمومی  فرهنگ  شورای  برگزاری  جنوبی«  گزارش»خراسان  به 
مسئولان استانی و شهرستانی، دیدار با خانواده های معزز شهدا و تجلیل 
ازامامان جمعه موقت و اعضای ستاد نماز جمعه سربیشه از برنامه های ستاد 

نماز جمعه در این روز بود.

اوج گیری ولادت و وفات در قاینات 
ولادت ها و وفات ها در سه ماه ابتدای امسال در قاینات روند صعودی داشت.

مدیر کل ثبت احوال استان در شورای هماهنگی ثبت احوال شهرستان قاینات 
اعلام کرد که در سه ماه اول امسال 525 ولادت در این شهرستان داشته ایم که 

در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته افزایش دارد.
همچنین در این مدت 115 وفات در قاینات اتفاق افتاد که این واقعه هم در 

مقایسه با مدت مشابه سال قبل روند صعودی را نشان می دهد.
»مهر آور« به ثبت 319 واقعه ازدواج در قاینات اشاره کرد که مقایسه دو واقعه 
ازدواج و طلاق در این شهرستان 6.9 درصد است.همچنین امید به زندگی در 

قاینات 74.5 سال است.

5 زمین چمن مصنوعی برای زیرکوه
دروگر- پنج زمین چمن مصنوعی مینی فوتبال تا هفته دولت در شهرستان 

مرزی زیرکوه آماده بهره برداری می شود.
مدیرکل ورزش و جوانان که برای پیگیری مصوبه های سفر استاندار به زیرکوه 
سفر کرده بود از افتتاح پنج زمین چمن مصنوعی مینی فوتبال در شهر آبیز و 
روستاهای فندخت، گرخت، پیشبر و بقرایی خبر داد و اعلام کرد که زمین مورد 
نیاز  برای نصب چمن مصنوعی در آبیز توسط شورا و شهرداری در اختیار ورزش 
و جوانان قرار گرفت و تا 20 مرداد عملیات فنس کشی و تسطیح آن انجام می 
شود. »عزیزی« با بیان این که از نیمه مرداد عملیات نصب چمن مصنوعی برابر 
تعهدات استاندار آغاز می شود، افزود: استان متعهد است تا هفته دولت 30 
زمین چمن مصنوعی را آماده بهره برداری کندکه پنج زمین چمن مربوط به 
شهرستان مرزی زیرکوه است. به گفته او با بهره برداری از این زمین ها سرانه 
ورزشی زیرکوه که کمترین سرانه فضای ورزشی را در استان دارد 7 هزار و 500 
متر مربع اضافه می شود. او ادامه داد: همه تلاش ها بر تقویت زیرساخت های 

ورزشی در زیرکوه است.

15 برنامه بزرگداشت هفته ملی مهارت 
فردوس

15 برنامه برای بزرگداشت هفته ملی مهارت در فردوس تدارک دیده شد. 
رئیس مرکز آموزش فنی وحرفه ای شهرستان در کمیته گرامی داشت هفته 
ملی مهارت گفت: ششم مرداد  به عنوان روز ملی کارآفرینی و آموزش های فنی 
و حرفه ای نام گذاری شده است و این مرکز در هفته متصل به این روز ،برنامه های 

متنوع فرهنگی اجرا می کند. 
مهندس »یعقوبی« ادامه داد: اکنون  این مرکز با 12 کارگاه فعال آموزش دولتی 
در بخش برادران وخواهران و همچنین فعالیت 10 آموزشگاه آزاد غیردولتی در 
شهرستان آمادگی ارائه بیش از 162 حرفه آموزشی را در بخش های مختلف 

صنعت ، کشاورزی، خدمات و فرهنگ و هنردارد.
او اضافه کرد: سال گذشته دو هزار و 464 نفر دردوره های آموزشی این مرکز در 
همه بخش های آموزشی شرکت کردند و هزار و 287 گواهی نامه الکترونیکی 

برای متقاضیان صادر شد.

60 هکتار گلخانه در نهبندان 
60 هکتار در نهضت گلخانه ای به مجموعه گلخانه های نهبندان اضافه می 
شود. به گفته »مالکی« مدیر جهاد کشاورزی نهبندان اعلام کرد که ایجاد 
زیرساخت های مجتمع های دامپروری و کشاورزی ماموریت مهم جهاد 
کشاورزی است، بنابراین شرایط باید برای جذب سرمایه گذاران در این حوزه 

ها فراهم شود.

نماینده مردم:

نقشه توسعه اسلامیه تهیه شود
نقشه راه برای توسعه بخش اسلامیه تهیه شود. نماینده مردم فردوس، طبس، 
سرایان و بشرویه در مجلس در جمع فعالان سیاسی، فرهنگی و اجتماعی بخش 
اسلامیه گفت: فعالان اجتماعی، شورای اسلامی و بخشداری با محوریت امام 
جمعه اولویت ها را شناسایی کنند تا با نقشه راه برای توسعه، گام های بعدی 
برداشته شود. حجت الاسلام »مجید نصیرایی« ادامه داد:  قرار گذاشته ایم 
مدام در جمع مردم باشیم و نظرات را بشنویم تا امور با مشارکت مردم پیش برود.

نهضت تعویض سیم به کابل
نهضت تعویض سیم به کابل شبکه برق در نهبندان آغاز شد.»صادقی« معاون 
برنامه ریزی و هماهنگی امور عمرانی فرماندار نهبندان که به همراه مدیر توزیع 
برق شهرستان از این طرح بازدید کرد، گفت: در این طرح حدود 37 کیلومتر از 
شبکه های برق با کابل خودنگهدار در دو مرحله با اعتباری بیش از دو میلیارد و 

500 میلیون تومان تعویض می شود.

چند خط خبر

*اقـلام اهدایـی موسسـه خیریـه انصارالحجـه 
)عج( مشـهد مقـدس بـه دو معلـول نیازمنـد درح 

تحویـل شـد. 
امـور  دفتـر  مدیـرکل  »خواجـوی«  *مهنـدس 
روسـتایی و شـوراهای اسـتانداری بـه همـراه 
جمعـی از مسـئولان اسـتانی و محلـی  از پـروژه 
هـای احـداث زمیـن چمـن مصنوعـی درمیـان 

بازدیـد کـرد.
*»اشـرفی« مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
به همـراه فرماندار بشـرویه و جمعی از مسـئولان 
مجتمع پـرورش  هـای  پـروژه  از  شهرسـتان 
هیدروپونیـک،  گلخانـه  عابدیـان،  شـترمرغ 
طیبـات  کارخانـه  سـدیم،  سـولفات  کارخانـه 
کارگاه  و  عشـایر  گردشـگری  کمـپ  حـلال، 
سـاخت اسـباب بازی چوبـی بازدید و اعـلام کرد 
کـه بعضـی از طـرح هـای خـود اشـتغالی شـرایط 
دریافـت متمـم را دارد کـه بایـد ایـن مـوارد در 
بشـرویه پس از بررسـی، به اسـتان ارجاع تا برای 

مکاتبـه بـه وزارتخانـه ارسـال شـود.
*زوج جـوان بیرجنـدی بـه دلیـل شـیوع کرونـا 
از برگـزاری جلسـه عروسـی در تـالار خـودداری 
و ولیمـه عروسـی خـود را بیـن خانـواده هـای 
نیازمنـد و ایتـام زیـر پوشـش مرکـز نیکـوکاری 
تخصصـی رسـانه یـاران خراسـان جنوبـی توزیـع 

کردنـد.

خوش آمد گویی 
باغشهر به شهردار 

با کمال - »مهدی قلی زاده« به عنوان اولین 
شهردار باغشهر باغستان علیا باحضور مدیرکل 
دفتر امورشهری وشوراهای استانداری معرفی 

شد.
مهنـد س  حمیدحـلاج مقـدم  مدیـرکل دفتـر 
امورشـهری و شـوراهای اسـتانداری در مراسـم 
معارفـه اولیـن شـهردار باغشـهر باغسـتان علیـا 
،گردشـگری را مهـم تریـن محور توسـعه این شـهر 
تـازه تاسـیس دانسـت و افـزود: بایـد  بـه صـورت 
ویژه مورد توجه شـهردار وشـورای اسـلامی شـهر 

قـرار گیـرد.
»حسـن میرزایی« فرماندار فردوس نیز آسفالت و 
سـامان دهی معابر، تامیـن آب شـیرین و مدیریت 
زبالـه هـای شـهری را از اولویـت هـای باغشـهر 

باغسـتان اعـلام کـرد.
نامـه  تفاهـم  جنوبـی«  گزارش»خراسـان  بـه 
و  علیـا  باغسـتان  شـهرداری  بیـن  همـکاری 
شـهرداری طبـس بـا حضـور شـهردار و اعضـای 
شـورای اسـلامی ایـن شـهربا هـدف همـکاری و 
اسـتفاده از تجـارب و ظرفیـت هـای موجـود امضا 

و مبادلـه شـد.

صنوف آلاینده قاین گاز دار می شود
عملیات گازرسانی به شهرک صنوف آلاینده قاین آغاز شد.

مدیر عامل شهرک واحد های صنوف آلاینده قاین گفت: عملیات گازرسانی 
به 400 واحد صنفی با اعتباری معادل چهار میلیارد ریال از محل کمک های 

اعضا آغاز شده است.
»جواد قناد« با بیان این که عملیات گازرسانی به این شهرک دو ماه آینده به اتمام 
می رسد افزود: هر واحد صنفی شاغل در این شهرک 10 میلیون ریال برای گاز 

رسانی کمک کرد.

ابلاغ پروژه های بنیاد 
علوی در درمیان 

پروژه های مورد حمایت بنیاد علوی در شهرستان 
درمیان به دستگاه های اجرایی مرتبط برای 
پیگیری مستمر تا به بهره برداری رسیدن کامل 

ابلاغ شد.
به گزارش »خراسان جنوبی«  جلسه هماهنگی 
اجرای پروژه های موضوع تفاهم نامه استانداری 
و بنیاد علوی کشور در شهرستان درمیان برگزار 

شد.
»بخشی« فرماندار درمیان دراین جلسه بر تسریع 
در اجرای پروژه ها  ضمن حفظ استانداردها و 
کیفیت مورد انتظار برابر زمان بندی مشخص 
شده  برای برخورداری مردم شهرستان تأکید 

کرد.

محرومان قاینات سبد 
معیشتی گرفتند

روستایی  محرومان  بین  معیشتی  سبد   170
قاینات توزیع شد.

»یوسفی« رئیس جمعیت هلال احمر قاینات این 
اقدام را به منظور حمایت از قشرهای آسیب پذیر و 
مستضعف جامعه و روستاهای متأثر از خشکسالی 
ها دانست و ارزش این سبد ها را که شامل برنج، 
حبوبات، ماکارونی و روغن بود 340 میلیون 

ریال اعلام کرد.

11 مصوبه شورا  برای قربان تا غدیر 

شـورای فرهنـگ عمومـی سربیشـه 11 مصوبـه بـرای بزرگداشـت اعیـاد قربـان 
تـا غدیر داشـت.

به گـزارش »خراسـان جنوبـی« برگـزاری دعـای عرفـه 9 مـرداد ، برگـزاری نماز 
عیـد قربان، همسـان سـازی  نـرخ قبـور بهشـت سـجاد سربیشـه )جدیـد و قدیم( 
، برگزاری جشـن هـای اعیاد قربـان تا غدیـر، دیـدار با خانواده شـهدا و سـادات،  
اسـتفاده از پیـام هـای مناسـبتی در سـربرگ مکاتبـات اداری،  فضاسـازی لازم 
بـرای اعیـاد قربـان و غدیـر توسـط شـهرداری و دسـتگاه هـای اجرایـی،  برپایـی 
برنامـه کاروان شـادی بارعایـت پروتـکل هـای بهداشـتی، برگـزاری همایـش 
سـادات، توزیـع کتـب و بسـته هـای فرهنگـی و برگـزاری مسـابقه خطبـه غدیراز 
جملـه برنامـه هـای پیـش بینـی شـده بـرای بزرگداشـت اعیـاد قربـان تـا غدیـر 

اعـلام شـد.

موضوع  دو  با  زیرکوه  عمومی  فرهنگ  شورای 
جلسه  تشکیل  فرهنگی  ولنگاری  و  کرونا  شیوع 
داد.»عربشاهی« فرماندار زیرکوه در این شورا اعلام 
کرد که بیشترین آسیب های کرونایی از جانب برگزاری 
مراسم عروسی به شهرستان وارد شد.حجت الاسلام 
و المسلمین» مرتضی نیا« امام جمعه حاجی آباد هم 
اوضاع  دراین  خوبی  شرایط  شهرستان  این  گفت: 
کرونایی دارد و باید تلاش شود تا فرهنگ ماسک 
در زیرکوه نهادینه شود.حجت الاسلام» حسینی«  
دادستان زیرکوه نیز گفت:  با برگزاری مراسم عزا و 
عروسی مخالف نیستیم اما باید در این شرایط خاص 
برگزاری این مراسم فرهنگ سازی شود.»عبدا... زاده« 
رئیس دادگستری زیرکوه هم اعلام کرد که  آمار ابتلا به 
کرونا نسبت به جمعیت شهرستان،  آمار بالایی است و 

باید جدی گرفته شود.

شورای فرهنگ عمومی زیرکوه با 2 دستور کار
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